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§ 10

Mötets öppnande/Välkommen//Närvaro

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.
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§ 11

Inbjudna gäster

Kommunalråd Fredrik Ohls (L) är ansvarig för samhällsbyggnadsnämnden. Han arbetar 
vanligtvis som stadsplanerare inom dagvatten och landskapsarkitektur på Sweco. 
Fredrik redogör för hur befolkningsprognosen kommer att se ut, vilket påverkar hur planen 
för småstad ser ut. Han redogör för hur man ser på byggandet av småstaden och hur den 
kommer att se ut i och kring Ekerö centrum. 
Både parkeringssituation och grönområden nämns. Sedan redogörs för detaljplan 
Stenhamras småstadskärna. Även framtida utveckling av Stockbygården redogörs för. 
Stockbygården kommer att vara kvar. Ekerö Bostäder kommer att gå vidare med detta.
Redogörelse för Ekerö Energi och framtida utveckling av 30 nya trygghetsbostäder i 3-5 
våningar för Ekerös seniorer. 
Fredrik har med en presentation, som dras om befolkningsprognosen i kommunen. 
Det ställs flera frågor om hur byggandet av bostäder hänger ihop med att kunna attrahera 
kompetent arbetskraft till olika boenden. Statistik på byggplaner mellan 2024-2028 redogörs 
för. 
Social hållbarhet är ett ämne som Mittenstyret satsar på, genom blandat boende med både 
hyresrätt och bostadsrätter. 
Fråga: Hur tidigt i processen skall rådet kunna delta och bidra med kompetens i framtida 
byggplaner?
PRO har för avsikt att ta flera initiativ till dialog med politiker i kommunen.
SPF anser att det är här i rådet diskussionen skall föras, så det inte blir splittrat i olika 
grupper.  
De politiska representanterna har som syfte att ta med sig det som sägs på KPRs möten till 
politiken.
I framtiden vill man i rådet samordna dessa dialoger. Det nämns en möjlighet till framtida 
debatt inför nästkommande RKR-val. Man vill även att de politiska partierna tar initiativ till 
möten även hos dem.
 
Åsa Westerberg presenterar sig. Hon arbetar på den tekniska enheten, där hon bl a har hand 
om bänkar på allmän mark så som badplatser eller i centrum.
Åsa berättar om ett lyckat exempel från Stenhamra. 
Ett lyckat exempel nämns även från Slakthusområdet, där bänkar även utgör ett konstverk. 
Medskick från detta möte är att erbjuda en lista på placering, där bänkar skulle vara mest 
lämpliga för utplacering. 
Sponsring är en fråga som tas med för att det inte skall bli oklarheter kring vad som krävs.
Man kommer fram till att det skulle vara bra om bänkar även sattes ut på en karta. Då 
skulle placeringen av dessa bli tydligare.
Man bestämmer att ha en fortsatt dialog om frågan även i oktober.
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§ 12

Föregående möte/minnesanteckningar

https://platina.ekero.se/Platina/Modules/Meeting/ProtocolOverview.aspx?MeetingID=1056
8480
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§ 13

Ordförande informerar

Ordförande inleder genom att gå igenom de frågor som framkommit på föreningarnas 
förmöte den 22 april 2024. 
Här framkommer igen att lokaler är en mycket viktig fråga för föreningarna. I de ansökningar 
som föreningarna gör till kommunen är det tydligt beskrivet de behov man har.
Om resan till Sandviken har ordförande pratat med både kommundirektör och Irene Hededal 
från kultur- och fritid. Ordförande ställer frågan om det är ok att göra resan utan politiker 
och man bestämmer att resan inte skall göras två gånger. Ett datum behöver sättas innan 
oktobermötet. Buss och chaufför är redan ordnat och de politiker som är närvarande kan åka 
med, beroende på vilket datum som sätts. Det föreslås ett datum som är tisdagen den 3 
september. Även kommunalrådet Alexander Lind af Hageby föreslås att åka med. Han skall 
få en inbjudan till resan. Reservdatum kan vara 2 eller 5 september.
Förslag på gäster att bjuda in för nästkommande möten är Karin Vikström, Ove Wallin eller 
Fredrik Zandren.
Inte bara samråd utan det borde finnas andra vägar för att rådet tillfrågas innan byggen sätts 
igång. 
När det gäller Stockbygården och hyra finns inget konkret svar. Även kultur och 
fritidsförvaltning samt även Cecilia Moar har tillfrågats i denna fråga. 
När det gäller bänkar har detta gåtts igenom med representant för tekniska enheten. 
Pensionärsorganisationerna ska utarbeta ett förslag som tas upp på oktobermötet.
Möjligheten att äta på boenden är något som man får återkomma om och frågan kan tas 
upp igen. 
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§ 14

Information från pensionärsorganisationer

Utskrift:
Minnesanteckningar förda vid förberedande KPR möte 22 april 2024.
Närvarande:
Pro Färingsö, Ylva Helmersson och Viola Pettersson
Pro Ekerö, Ingrid Leander och Kerstin Samuelsson
SPF Mälaröarna, Eva Sydhoff Henriksen, Suzanne Julin och Lars Samuelsson
1.      Lokaler diskuterades, förslag att kommunen hyr gamla Ekerö Energi lokaler på
Gamla Ekerövägen. Detta som komplement till Ekerö Möbler. Lokalen på Gamla Ekerövägen 
ligger utmärkt till för kommunikationer och parkering. Att lokalen saknar hiss är inte skäl nog 
till att inte kommunen kan hyra lokalen. Utrymme kan då frigöras för andra föreningar i 
Ekerö Möblers lokaler.
2.      Vi reagerar mot tidsplanen för resan till Valhalla i Sandviken, studieresan bör göras 
snarast så att man bättre kan bedöma hur Ekerö Möblers lokaler skulle kunna användas på 
bästa sätt, innan något beslut tas från kommunen om att hyra den lokalen.
3.      Utveckla verksamheten på Ekgården mellan pensionärsföreningarna och Senior Liv. 
Hur kan föreningarna hjälpa till att sprida information, delta i verksamheten? Vi ser det som 
viktigt att samarbeta med Senior Liv i denna fråga för att kunna få använda lokaler på 
Ekgården.
4.      Stockbygården i Stenhamra hyrs av Pro Färingsö för deras verksamhet och det saknas 
bra alternativ. Idag betalar föreningen hyra på 30000 kronor per år vilket urholkar 
föreningens ekonomi eftersom det kommunala bidraget är endast på 20000 kronor. Vi 
efterlyser ett rabatterat hyrespris på 15000 per år.
5.      Trygghets boende och Mellan boende. Dags att skapa en grupp tillsammans med 
kommunen för att utveckla och planera dessa boenden, för att möta kommande och ökande 
behov. Ekerö kommuns innevånare antal kommer att öka bl.a. i och med att Förbifart 
Stockholm blir klart.
6.      Öppna ärenden, när och hur kan vi se bänkar i vår kommun, behövs bygglov, kan 
företag sponsra bänkarna?  Många frågor men vad händer? Offentliga toaletter när kommer 
det? Varför kan inte äldre få äta på Ekgården och i skolmatsalar?
Vid pennan Lars Samuelsson
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§ 15

Information från politiken

De politiska representanterna är för tillfället mycket upptagna med EU-Valet. Alla uppmanar 
till att man skall gå och rösta.  
Miljöpartiet vill informera om följande gång-och cykelplan.  Förbättringar, förlängningar och 
nya banor planeras. Angående Ekerömöbler, så undersöker man hur tillgängligheten kan 
förbättras. En bussgaragetomt vill man även att kommunen köper.
 

Sida 9 av 12



Minnesanteckningar
2024-05-24

Kommunala pensionärsrådet

§ 16

Statistik – lediga platser äldreboende

Statistik:
 
200 permanenta platser  (71 platser på Söderströmsgården, 82 på Kullen och 47 på 
Ekgården)
11      korttidsplatser            (9 på Ekgården och 2 på Söderströmsgården)
2      växelvårdsrum            (Ekgården)
Vi har 4 lediga platser per dagens datum och vi har f.n. 8 som står i kö internt och 2 via 
länsöverenskommelsen i andra kommuner.
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§ 17

För kännedom

Protokoll KS 2024-04-15: protokoll-ks-2024-04-15-20-2125-45pdf (ekero.se)
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§ 18

Kommande möte

Kommande möte för KPR sker onsdagen den 2 oktober.
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